



Asia's Leading Premium Hardware Show  
**TAIWAN HARDWARE SHOW**  
**2020 台灣五金展**  
 亞洲專業五金工具展會首選

**OCTOBER 13-15** 臺中國際展覽館  
 TAICHUNG INTERNATIONAL EXHIBITION CENTER

-  工具暨配件  
Tools & Accessories
-  緊固件暨扣件  
Fasteners & Fittings
-  園藝暨戶外休閒用品  
Garden & Outdoor Equipment
-  五金機械暨廠房設備  
Machine & Plant Equipment
-  鎖  
Looks & Fittings
-  建材暨居家修繕  
Building Supplies
-  汽車修繕用品暨車用配件  
Automotive Supplies & Accessories
-  安全防護  
Safety Equipment & Products

**邀請函**  
**INVITATION**

Date 展覽日期	Oct. 13-15, 2020
Venue 展覽地點	臺中國際展覽館 TIEC
Opening Hours 展覽時間	Oct. 13-14 9:00-17:00 Oct. 15 9:00-16:00

◀ 交通資訊 TRAVEL INFO  
 臺中國際展覽館  
 Taichung International Exhibition Center  
 臺中市烏日區中山路三段1號  
 No.1 Section 3, Zhongshan Road,  
 Wuri District, Taichung City, 414

◀ 接駁資訊 FREE SHUTTLE INFO  
 (展覽期間有免費接駁車) Free Shuttle Bus  
 臺中國際展覽館 ↔ 高鐵臺中站 四號出口  
 TIEC ↔ Taichung THSR Station EXIT 4



邀請單位簽章處  
 ISSUER STAMP

我們誠摯邀請您參觀2020台灣五金展,請至下方攤位  
 We sincerely invite you to visit us at

攤位號 / Booth No.

謝絕 18 歲以下來賓參觀  
 All visitors must be 18 years of age or older.



印刷品 無法投遞 請勿退回  
 If undelivered, please do not return to sender

Organizer  
 kaigo  
 Exhibition & Convention Expert



# 世界工具在台灣 台灣工具在台中

The Trade Fair for Quality & Innovation for 20 years. Unique sourcing and procurement opportunities at the center of Taiwan's largest hardware cluster

台灣業者齊聚，商機媒合最佳平台

One-Stop-Sourcing Platform / Major OEM,ODM and OBM / B2B Matchmaking Platform

台灣提供全球20%以上五金手工具產品，其中70%的業者位於中部地區，並獲得全球市場對產品創新及品質的肯定。展會將可協助買家尋找最佳的设计、生產與品牌製造夥伴。

THS is recognized for its high tech innovations and global quality standards. As Taiwan contributes more than 20% of the world's hardware needs, and from that twenty percent, Taichung is home to 70% of Taiwan's hardware manufacturers. THS is the Strategic Place to find all major OEM, ODM and OBM manufacturers. Moreover, a dedicated and professional matchmaking service will assist buyers in finding the required products efficiently.

虛實整合展會規劃

Online-to-Offline / Innovation and Quality

因應疫情推出展會虛實整合服務，於官網協助掌握參展商最新產品資訊，同時攜手外貿協會於展會期間舉辦國際線上採購會，媒合業者進行商機洽談。

TAITRA To respond to the impact of Covid-19, THS will assist exhibitors to build and update their online profiles containing their latest product information. With the help of TAITRA we are able to provide an Online-Offline Substitution. This enables Exhibitors to have the opportunity to find international buyers.

金屬聯展效益擴大

THS x iMT

為增進觀展效益，「THS台灣五金展」將和「iMT台灣金屬材料暨精密加工設備展」同時舉辦，完整呈現台灣金屬材料、加工製造與五金手工具產品的上中下游整合實力。

To increase advantages of the trade show, Taiwan Hardware Show will co-exhibit with International Metal Technology Taiwan to present manufacturers across the upstream, middle-stream and downstream sectors of metal forming technologies, metal materials, and hand tools. This enables the trade show to have comprehensive new products and services which can be found at a single location.

## 參觀預先登入 Pre-registration

**Step 1** 瀏覽器搜尋 [台灣五金展] 或至 <http://www.hardwareshow.com.tw>

**Step 2** 至 [參觀者專區] → [預先報名參觀] 頁面

**Step 3** 依指示完成 [報名參觀]

**Step 4** 展期憑 [入場編號+QR code] 進場參觀

**Step 1** Search Taiwan Hardware Show or go to <http://www.hardwareshow.com.tw>

**Step 2** Go to [Visitor Service] → [Visitor Registration] page.

**Step 3** Follow the instructions to complete registration process.

**Step 4** Enter the exhibition with the registration number & QR code provided to you.

## 展覽規模

Facts & Figures

**400<sup>+</sup>** 參展廠商 / Exhibitors  
**16,500<sup>+</sup>** 展會規模 / Exhibition Area (sqm)  
**32,500<sup>+</sup>** 參觀人次 / Visits

為配合政府防疫，展會採預先登錄制，敬請於展前至官網完成參觀登記

To follow government rules, the exhibition will be on a real name basis. Visitors are required to register in advance of attending THS2020.

